
 

Skolebestyrelsesmøde  
Torsdag den 9. dec. 2021 kl. 18.00 – 20.30 

1. Spisning 

2. Elevrådet 

Der er nedsat et gallaudvalg på 10 elever, festen afholdes i hallen i februar/marts og temaet er James Bond 

og gerne i par. Skolen stiller Lancier-lærer til rådighed. Festen understøttes økonomisk af skolen under 

devisen, sund fornuft. Planlægning og fremlæggelse sker i KLM. Eleverne ønsker opsyn af lærere og 

forældre. Festen afholdes i hallen. Eleverne fortsætter arbejdet med festen. 

Det var en god klippe-klistredag d. 3. 12. og pæneste klasselokaler bliver kåret d. 14. 12. 

Der er intet nyt fra det lille elevråd.  

3. A-Huset – status  

Bussen er bestilt og leveres til marts. Budgettet balancerer i 2021. 

4. Corona – Status og hvilken indflydelse har det på kommende arrangementer. 

Der er udsendt informationsbrev til både forældre og medarbejdere, hvor der opfordres til at alle børn med 

behov får undervisning på skolen. Lærerne underviser virtuelt fra klasselokalerne. Der er opmærksomhed 

på, hvordan der øves til eksamenerne til januar.  

Kommende arrangementer – Der er planlagt arrangement med kommende 7. klasses forældre primo 

februar, det afventes om det er muligt med fysisk fremmøde eller virtuelt. Der arbejdes på andre 

muligheder for informationer evt. via Facebook.  

Skolen er ramt af Corona, men der har været god information mellem forældre og skole.  

Vi er opmærksomme på at der sendes relevante oplysninger til relevante forældre.  

5. BTU highlights 

Er gennemgået og ledelsen analyserer udvalgte områder, som der skal arbejdes videre med.  

6. Karakterer ved afgangsprøverne – landsopgørelse. 

Udskydes 

7.  Forskelligt 

Forældrehenvendelse vedr. skolepatrulje og sikker skolevej. Mette svarer forældre.  

Forældrehenvendelse vedr. sundhedstilstand blandt eleverne. Sundhedsplejerskeren har taget kontakt til 

forælderen. Emnet genoptages 

Elevhenvendelse vedr. manglende musikundervisning. Der arbejdes på løsning.  

Info fra Støtteforeningen – foreningen er nedlagt, grundet af høje gebyrer, og pengene er kanaliseret over 

til skolen til anvendelse i forbindelse med bålhytter. 



Bålhytter – Der er ved at blive indhentet tilbud på 56 m2 bålhytte, så der i alt er ca. 90 m2 overdækket 

undervisningsrum.  

8. Personalesituation  

Lukket punkt 

9. Evt. 

Der skal afholdes skolebestyrelsesvalg til foråret 2022. Interesserede er velkomne til at henvende sig til 

formand og eks-mand. 

10. Godkendelse af referat 

Godkendt 


